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Til stede: 
 
Cato Hellesjø (KTP) 
Birte Sjule (KTP) 
Per Magne Mathisen (KTP) 
Jan Egil Meling (Oslotrikken/OTD) 
Kjell Knarbakk (Unibuss) 
Hans-Kr. Engum (Nobina) 
Philipp Engedal 
Per Nilsen (Nettbuss) 
Øivind Leet (Nettbuss) 
Kristian Qvigstad (Bygdøyfergene) 
Jarl Eliassen (Trafikanten) 
Erik Holmeide (Konsentra) 
Nina Gjøen (OVS) 
 
Marit Leite 
Bernt Reitan Jenssen 
Tore Kåss 
Espen Martinsen 
Gøran Eriksen 
Halvor Jutulstad (referent) 
 
 
Under sak 1 
Arbeidsgruppe visjonsprosessen 
 
 

Strategiforum 
 

 
Møtereferat 

4/2012 
20.09.2012 
Sted: Dronningens gt. 40 
 
Kl. 09.00 - 11.00 
 
Forfall: 
Benedicte Bruun-Lie (MOS) 
Thomas Tvedt (AFK) 
Thorbjørn Thoresen (KTP) 
Erik Lund (OVS) 
Øystein Svendsen (Unibuss) 
Atle Rønning, (Norgesbuss) 
Alf Jørgen Fedog (Norled) 
Eli-Katrine Bøe (Oslo-Fergene) 
Lysthaug Terje (AKT) 
 
Ellen Rogde 
Rune Pedersen 
Anders Finckenhagen 
Hanne Bertnes Norli 
 
 

 
 

 Sak Ansvar 

1 Visjonsprosessen 
 
Samlingen i kanonhallen 16.11 begynner nå å ta form (se 
vedlagte presentasjon).  
 
Dere vil bli kontaktet nærmere for å avtale tid for innspilling av 
samspillsvideo. 
 
Innspill til videre arbeid i arbeidsgruppen etter 16.11 

- Overgang ved bytte av operatør 
- Inntektssikring (alle er opptatt av dette så her kan vi ha 

fokus og involvere alle) 
- Kunden er felles – øve på kundehåndtering 
- Fokus på konkrete og enkle tiltak- eksempelvis 

praktiske felles utfordringer som må løses 
(billettsystemet). 

- Vi må involvere alle (endringer kommer nedenfra) 
 

 
 
 
 
 
Alle 
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2 Godkjenning av forrige Referat 
 
Råsten er både notert med forfall og til stede. Han var til 
stede. Referat godkjent. 
 

 
 
 

3 Fribillettordning for kollektivtrafikkfamilien 
 
Forslag til ny ordning ble presentert (se vedlegg) 
 
Ruter ønsker tilbakemeldinger (kan sendes 
bjorn.auglend@ruter.no) 
 
Ruter har en ambisjon om å implementere ny ordning 
31.12.2012. 
 

 
 
 
 
Alle 

4 Konkurranseutsetting av markedsinformasjonssystemet 
(MIS) 
 
Presentasjon vedlagt. 
Operatørene etterspurte mulighetene til å få vurdert den 
enkelte operatør på en bedre måte. 

 
 
 
 
 
Ruter 
 

5 Status større infrastrukturprosjekter 
 
Presentasjon vedlagt. 
Når det gjaldt bussanlegg ble det anmodet om at Ruter også 
hadde fokus på fasiliteter på endepunkt. Operatørene pekte 
på at de har mye erfaring og at Ruter med fordel kan trekke 
med operatørene i arbeidet. 
 

 
 
 
 
Ruter 

6 Ruters båtstrategi 
 
Ruters nye båtstrategi ble presentert. 
Det ble uttrykt at det er viktig at Ruter er tydelig på hva som 
kan regnes som kollektivtrafikk. Ruter er enig i dette, og tar 
gjerne et møte ved behov for å diskutere dette nærmere.  
 

 

7 Innspill til tema kommende møter 
Inntektssikring 
Fremkommelighet 
Kundestrategi 
 

 
 
 

8 Neste møte 
6.12 
 

 
Alle 
 

9 Eventuelt  
Ingen saker 
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